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- studenttall 

 

LOG110: rundt 90 studenter. Jeg er usikker på hvor mange som tok eksamen, men tipper over 

70. 

LOG111: Rundt 30 studenter. 

LOG110: Rundt 20 studenter. 

 

På LOG110 er det færre som møter opp til forelesninger, mens på LOG111 er det svært godt 

oppmøte. LOG112 er det større frafall. 

 

- behov for endringer i emnebeskrivelsene. 

 

Ingen umiddelbare behov. LOG112 er forholdsvis nytt, så her er det mulig jeg vil gjøre 

endringer etter V2020. Men jeg tror det er en fordel å kjøre det en gang til før vi vurderer det. 

Det er i så fall ikke snakk om store endringer. 

 

- det faglige nivået på studentene 

 

Helt klart tilfredsstillende, og trenden er at studentenes nivå er at studentenes ferdigheter blir 

bedre for hvert år. LOG110 og LOG111 har svært gode resultater, til tross for at noen 

studenter fortsatt opplever kursene som vanskelige. Det er svært få som stryker, og flere 

studenter som gjør det veldig bra. Dette skyldes muligens til dels at nivået på KOGVIT-

studentene har gått opp de siste tre årene. 

 

- er det noe som ikke fungerer tilfredsstillende (og hvordan kan dette ev. kan fikses) 

 

Pensum på LOG112 har ikke fungert optimalt. Det skyldes mangel på passende lærebok. Her 

kan vi kanskje med fordel skrive en egen tekst, men dette vurderes etter hvert. 

 

En utfordring for LOG112 er at det kommer svært tidlig i løpet for noen studenter. Det ville 

klart vært mer naturlig at studentene først hadde teoretisk fil, og deretter LOG112. En slik 

inndeling er imidlertid ikke så enkel å få til, fordi LOG112 også må gå etter LOG110. 

 

- andre forhold av betydning for kvaliteten på emnet 

 

… 
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